
Sociálna  komisia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh 

 
Košice,      30. 01. 2023 

Číslo:         646/2023/OOPaM 

Zapísal:    Mgr. Oľga Odelgová 

Tel. 055/720 80 22,  e- mail: olga.odelgova@kosicejuh.sk  

 

Zápisnica č. 1/2023  

zo zasadnutia sociálnej  komisie 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh, konaného dňa 30.01.2023 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny  5 členov komisie                  

Mgr. Oľga Odelgová, poverená vedením OSV  MÚ MČ Košice – Juh, tajomník 

komisie 

                                                               

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu  

  2.   Informácia o činnosti OSV MÚ MČ Košice – Juh    

3.   Rôzne    

4.   Diskusia                                                                                            

5.   Záver    

           
K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie otvorila a viedla  predsedníčka komisie JUDr. Soňa Ivančová, PhD,  ktorá 

privítala prítomných členov komisie.  Konštatovala, že komisia  je uznášaniaschopná.   

 

                              

K bodu č. 2 

 

P. Ivančová informovala členov komisie o návrhu zvyšovania ceny stravných lístkov v Jedálni 

pre dôchodcov na Vojvodskej ulici, ktorá poskytuje stravovanie pre dôchodcov z pôvodných  

3,24 € na 3,60 € /ideálne na 3,80/. Návrh bol vznesený od prevádzkovateľa jedálne p. Mrúza. 

Po vzájomnej dohode preverí mestská časť  v zmysle platnej legislatívy možnosť opätovného 

navýšenia vysúťaženej ceny stravného lístka. Členovia komisie ďalej žiadali predložiť zmluvu 

a dodatok k zmluve o zabezpečení stravovania pre dôchodcov a ťažko zdravotne postihnutých 

občanov uzatvorenú podľa ust.§51 Občianskeho zákonníka (ďalej len „zmluva“)/. Zmluva 

a dodatok k zmluve budú pripravené na nasledujúce stretnutie sociálnej komisie./  

V závere sa sociálna komisia  zhodla na tom, že nesúhlasi so zvyšovaním ceny stravného lístka. 

 

Člen komisie p. Fabišík žiadal obnoviť poskytovanie jednorazových dávok v hmotnej núdzi 

(ďalej len JDvHN), zároveň žiadal predložiť VZN o poskytovaní jednorazových dávok. 

Tajomníčka komisie odpovedala, že Mestská časť Košice – Juh poskytovala jednorazové dávky 

občanom v zmysle Zásad poskytovania jednorazových dávok občanom Mestskej časti Košice 

– Juh“ do roku 2021. Po tomto období bolo vyplácanie dávok pozastavené z dôvodu nedostatku 

finančných prostriedkov. 

Ďalej dodala, že na najbližšie zasadnutie komisie budú členom komisie predložené zásady 

poskytovania jednorazových dávok. 



 P. Ivančová informovala komisiu o Občianskom združení Cesta von a o programe Omama.  
Podala návrh o zabezpečení  terénnych pracovníkoch v osadách prostredníctvom tohto 

programu, aby boli operatívne poskytované služby priamo na mieste.  

 
K bodu č. 3 a k bodu č. 4 

 

Mgr. Oľga Odelgová, poverená vedením oddelenia sociálnych vecí MÚ MČ Košice – Juh 

informovala členov komisie o: 

 

- návrhu založení pracovnej skupiny na riešenie nelegálnych osád a bezdomovectva, 

- poskytovaní terénnej opatrovateľskej služby v rámci MČ Juh, Barca, Šebastovce, Krásna, 

  Nad Jazerom a Vyšné opátske, 

- poskytovaní sociálnych služieb v Jedálni pre dôchodcov, Vojvodská 5, Košice, 

- iných sociálnych činnostiach, ktoré OSV zabezpečuje, 

- poskytovanie príspevku občanom, ktorí poskytujú občanom UA ubytovanie. 

  

 

K bodu č. 5    

 

Predsedníčka  sociálnej  komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila rokovanie 

komisie. 

 

 

  

 

                                                                                                                                

..............................                                                                 ...................................                           

tajomníčka komisie                                                                   predsedníčka komisie        
 
 
  


